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To: 5.1.2e @minvws.nl]
Cc: 5.1.2¢ @minvws.nl]
From: 5.1.2e 5.1.2e )
Sent: Fri 12/4/2020 9:54:17 AM

Subject: FW: Contact met VWS over inreismaatregelen BES

Received: Fri 12/4/2020 9:54:18 AM

Ha als je onderstaande emailwisseling leest, heb je al een goed begin van een terugkoppeling. Het is zo’n warrig proces

dat ik geprobeerd heb het naar de stuurgroep Twm van dinsdag met de ||IIEEENMtc krigen.

Ik ben nu een paar uur uit de lucht, maar na een uur of twee vanmiddag weer bereikbaar.

vr gr,

Van: 5.1.2e 5.1.2e |]
Verzonden: vrijdag 4 december 2020 10:32

@minbzk.nl>

@minvws.nl>; )EEE@minvws.n>;INEEXECS)
Onderwerp: RE: Contact met VWS over inreismaatregelen BES

oe
Lijkt me een goed idee. Het is toch een juridisch punt en we kunnen niet de ene keer zeggen dat de Twm exclusief werkt

(avondklok) en de andere keer weer naar de noodverordeningen verwijzen.

oa lukt het om jouw stukje en dat van BZK in één voor de stuurgroep toegankelijk documentje te zetten? Dan sturen we

dat voor dinsdag even rond.

vr ar,

Van: 5.1.28 JED© inti
Verzonden: donderdag 3 december 2020 20:35

@minvws.nl>

@minvws.nl>;[EXEC JECKEN o invws.o >; INEEECEETN

Onderwerp: RE: Contact met VWS over inreismaatregelen BES

Hallo EKER,
Ja, dat is voor mij een goede route, om de 5.1.2e te laten spreken hierover. Zij spreken elkaar op 8 december.

Reisbeperkingen vallen buiten de reikwijdte van de Twm. De Twm stelt dus (inderdaad) geen beperkingen aan

noodverordeningen op dat terrein. Neemt niet weg dat noodverordeningen naar hun aard beperkt van duur zijn. Een wettelijke
basis is dus gewenst. Eerder leek er een mogelijkheid om eea te regelen obv artikel 2R, lid 5, Wet toelating en uitzetting BES:

een grondslag om bij algemene maatregel van bestuur regels te stellen over de toepassing van de bevoegdheid om mensen

vanwege de volksgezondheid te weigeren. Hoe dan ook, wij laten ons graag overtuigen van oplossingen ogv bestaande

wetgeving, maar tot nu toe zagen we die niet.

Van: 5.1.2e 5.1.2e | IEE minvws.ni>
Verzonden: donderdag 3 december 2020 20:15

minbhzk.nl>

@minvws.nl>; ) SEES © minvws.n >;IEE

Onderwerp: RE: Contact met VWS over inreismaatregelen BES

+ EEN

Nou, ik hoop datilENEZMer iets vanaf weet; hij is onze [EESmaar hij weet volgens mij niets van de Twm en

noodverordeningen, maar wellicht is hij geinformeerd door zijn medewerkster die op de hoogte is. Dat hoop ik dat maar.

Verwarrend dat dit nu via de KR/BES-lijn loopt, 't lijkt me toch nogal een juridisch punt.
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Het grote verschil tussen de afgelopen 8 maanden en nu is natuurlijk dat er een Twm is gekomen, die in alle toonaarden

gepresenteerd is om —- ook voor de BES - de noodverordeningen te vervangen. Niet om flauw te doen, maar dat was vooral ook

een BZK-punt. Ik heb zelf in het overleg met de BES over de Twm aangegeven dat als er echt niets anders meer is, ze dan maar

met die noodverordeningen moeten doorgaan (die van Bonaire is per 1 december ingegaan en bevat nog de verplichte
gezondheidsverklaring en de quarantaine, zie de link), maar zoals gezegd denken we dat er een alternatief is.

https://www.bonairecrisis.com/tijdelijke-wet-maatregelen-covid-19/

Die betere wettelijke basis in de Wpg die is voorzien, zal naar onze inschatting niet op korte termijn te realiseren zijn.
Inreisbeperkingen alleen via Schiphol zijn nog wel uitvoerbaar, maar leveren over land bijzonder grote handhavingsproblemen
op, zolang we aan de buitengrenzen van Schengen niet strikt controleren en dat zit er op korte termijn niet in. Bovendien vergt
dat een ingewikkelde registratie, overleg met de AP, en vragen over de uitvoering. Quarantaine is zo mogelijk nog ingewikkelder.
Al met al zien we dat niet op korte termijn geregeld. Bijv. Saba gebruikt nu al geen noodverordening, maar baseert zich op

vaststaand beleid. In onze optiek is dat — ook voor Bonaire — wel mogelijk, op grond van de bestaande wetgeving. Naar mijn
beste weten heeft ook JenV dat bevestigd.

We verschillen van mening over de vraag of de Wpg jo. de Wtu BES een oplossing biedt, in onze optiek wel, jullie denken daar

anders over, en het lijkt me een juridisch punt. Zou het dan niet veel handiger zijn onze stuurgroep de knoop te laten

doorhakken? Die weten tenminste waar het over gaat, beter dan onzeEFin DOC of de KR/BES-lijn?

vrar,

van: 5120 JEN- inboin i>
Verzonden: donderdag 3 december 2020 19:02

Aan:

CC:

Dank voor je reactie. Ik begrijp dat er wel degelijk gereageerd is op de wederzijdse stukken. De noodverordeningen worden al 8

maanden gebruikt. Is dat 8 maanden incorrect? We zouden graag zien dat er nu een mogelijkheid was voor een andere basis,
maar hebben dus twijfels waarop we geen overtuigende reactie hebben ontvangen. Zeker nu een betere wettelijke basis

voorzien is, kan de noodverordening voor korte tijd nog dienst doen, zoals bijgaand toegelicht (betreft mail van vanmiddag).

Ik begrijp dat[EEE von ons DGKR vanavond belt met[IEEE

van: SEE <IEEMce minvws.ni>
Verzonden: donderdag 3 december 2020 16:11

Aan:

Cc: @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Contact met VWS over inreismaatregelen BES

We zijn het inderdaad oneens met jullie. In onze optiek is het met ons eens en is een noodverordening ongeschikt voor het

opleggen van quarantaine. We kunnen o.i. beleid maken ogv de Wpg en de BES-wet. Op het stuk watfE heeft geschreven en

aan iedereen voorgelegd heeft hij geen reactie ontvangen.

minbzk.nl>

We hebben nu MT, kom er vandaag niet meer aan toe, maar zitten er DG's in het DOC (ik meende [JERE Hoe dan ook

moet dat overleg dan maandag goed zijn voorbereid, zodat men ook weet waar het over gaat.

var,

Van: JED- inti nl>
Verzonden: donderdag 3 december 2020 15:32
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Onderwerp: FW: Contact met VWS over inreismaatregelen BES

Dag IEKEEN,
hierbij wat er bij ons op papier staat. Zie vooral de geel gearceerde delen.

Gesprek tussen DG$ is nog niet gepland voor morgen. Maandag ligt dit onderwerp in het DOC.

Ik begrijp dat KR voor zich ziet dat naast Bonaire ook St Eu en Saba een noodverordening maken voor reisbeperkingen.


